

## تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن تنظيم لقاءً هاتفياً لمناقشة نتائج الربع الثاني والنصف الأول من العام 2025م مع المحللين الماليين والمستثمرين عبر وسائل التقنية الحديثة

## SAL Saudi Logistics Services Co. Announces Hosting its Virtual Q2/H1 2025 Earnings Conference Call to Discuss the Financial Results with Financial Analysts and Investors

Item	Explanation	توضيح	بند
Announcement Details	SAL Saudi Logistics Services Co. is pleased to announce that it will be hosting its Q2/H1, 2025 Earnings Call for analysts and investors on Tuesday, the 12 <sup>th</sup> of August 2025, at 3:00 PM KSA Time.  SAL is keen to promote high levels of transparency and to adopt positive interaction with its shareholders and the investment community by keeping them informed of the Company's updates and results.  Inquiries of all analysts and investors inside and outside the kingdom of Saudi Arabia will be addressed during the call.  For any further information and to receive the link to participate in the call or for the call's presentation, kindly contact our Investor Relations Department on: investor.relations@sal.sa	تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية أنها ستستضيف لقاء هاتفي لمناقشة النتائج المالية للربع الثاني والنصف الأول للعام 2025م مع المحللين والمستثمرين وذلك في يوم الثلاثاء 12 أغسطس 2025م الساعة 3:00 مساءً بتوقيت السعودية يأتي ذلك تأكيداً على حرص الشركة لتعزيز تفاعل إيجابي مع مساهميها والمجتمع مستويات عالية من الشفافية والإفصاح ولبناء الاستثماري بإطلاعهم على آخر المستجدات ومناقشة النتائج. استفسارات المحللين والمستثمرين من داخل وخارج المملكة العربية السعودية. التقديمي يرجى التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين على البريد الالكتروني: المستثمرين على البريد الالكتروني: investor.relations@sal.sa	تفاصيل الإعلان